
Gemeente

Roosendaal
-.D

(D
(D @

R-oos¡nom

Datum 23 oktober 2017

Onderwerp Wifi in de stad

Betreft het een raadsvoorste l/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee
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Schriftelijke vraag

De PvdA-fractie heeft kennis genomen van onderstaand artikel op nos.nl

https://nos. n l/a rtikel/2198944-maa k-va n-ie-rollator-een-wa ndelend-wifi-pu nt

Naar aanleiding hiervan heeft de PvdA-fractie de volgende vragen:

L. Hoever zijn wij met realisatie inzet in publieke domein van wifi (in de Binnenstad)?

2. Wat vind u van bovengenoemd idee ter realisatie voor Roosendaal?

3. Kunnen we meedoen in Roosendaal met een pilot? ln ons centrum en/of voor
bepaalde wijken in Roosendaal?

4. De PvdA vindt dit voor de relatie van jong met oud wel een meerwaarde hebben.
Ook in verhouding tot vergrijzing en eenzaamheid.
Vindt u dit ook? Kunt en wilt u dit oppakken?
En zo ja, hoe?

En zo nee, waarom niet?

Dank voor uw antwoorden.

PvdA

Paul Klaver



Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Zie de beantwoording op de eerder gestelde vragen rondom wífi in de binnenstad , gesteld door
de Roosendaalse Lijst d.d. 2 juni 2Ot7 en de Nieuwe Democraten d.d. 13 september 2017.

2. Mijn collega wethouder Van Poppel en ik hebben kennis genomen van het artikel van de NOS

De aanpak met "wandelende wifi-punten" klinkt sympathiek, maar we wachten de resultaten
van deze pilot af voordat we keuzes maken voor Roosendaal.

Zie antwoord 2

Zie antwoord 2

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Bu n Roosendaa
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wethouder Binnenstad


